
 

 

 

     

 

Αθήνα, 28 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Καταγγελίες για συνεχή αποδυνάμωση του Γ.Ν. Χαλκιδικής  » 

 

Με ανακοίνωσή του το Σωματείο Εργαζομένων του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκιδικής 

καταγγέλλει τον Διοικητή της 4ης ΥΠΕ για συνεχή αποδυνάμωση των τμημάτων του 

Νοσοκομείου καθώς, χωρίς τη θετική εισήγηση του οικείου Διοικητή, αποφασίστηκε η 

μετακίνηση εργαζομένων σε Κέντρα Υγείας του Νομού και στο ΑΧΕΠΑ. 

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με την ανακοίνωση-καταγγελία, δύο παρασκευαστές έχουν 

μετακινηθεί στο ΑΧΕΠΑ, μια παρασκευάστρια στο Κ.Υ. Αγ. Νικολάου και, παρότι ο 

Αξονικός Τομογράφος του Νοσοκομείου υπολειτουργεί, ένας χειριστής του έχει μεταφερθεί 

στο Κ.Υ. Κασανδρείας. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω και με δεδομένο ότι η Χαλκιδική είναι ένας τουριστικός 

νομός με αυξημένες και διαρκείς ανάγκες,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Είναι ενήμερος για τις συγκεκριμένες καταγγελίες; 

2. Πόσες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει για την άμεση στελέχωση τόσο των Κ.Υ. 

όσο και του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκιδικής ώστε να καλυφθούν οι ανάγκες τους 

σε προσωπικό όλων των ειδικοτήτων; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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